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اعمارنا الباقية ما يبقاش فيها ان ناس تجتمع قصاد بعض على حاجة زي اللي احنا مجتمعين عليها الليلة دي عشان كده عايز اقول لكم
ان ما فيش امة واقفة على رجليها النهاردة وقفة عزيزة الا وهي فعلا - 00:00:10

انها كانت مصممة على الكرامة. انا زي ما قلت لكم الامريكان مسلا كان عندهم عبودية واستعباد لكن قامت حرب داخلية انتصر فيها
الناس اللي عايزين التحرر من الاستعباد. عاوز حاجة؟ فرنسا حصل فيها نفس الكلام - 00:00:30

فرنسا لم تستطع ان تصل الى انهم ميقولوا على نفسهم بلد الحريات ويغنوا بالحريات لما فضلوا مصممين على كلمات زي كلمة
المساواة. ما كانش فيه في اوروبا اوروبا كانت المساواة فيها جريمة. كان ممنوع المساواة - 00:00:50

لغاية ما بدأت الصور الفرنسية تقول لهم لازم مساواة قالوا بالمعقول فبدأ يحصل ده لاول مرة. حتى في انجلترا ترى انجلترا ما كانش
الناس فيها ما فيش حاجة اسمها مساواة مساواة ازاي ولغاية النهاردة في مجلس مخصوص للوردات الناس اولاد الناس - 00:01:10
زي ما يقولوا غير الشعب. مش كده؟ احنا قبل ده كله كان الاسلام بينادي بهذا الكلام. انه ما فيش حاجة اسمها ان حد يستعبد حد ولا

يحكمه باسم القهر. احنا النهاردة كنا اللي فات انسوا دلوقتي خالص سورة خمسة وعشرين يناير - 00:01:30
دلوقتي احداث محمد محمود ومجلس الوزراء وانسى كل اللي فات. مجرد ان نوصل لدرجة انه يطلع يوم الخميس اللي فات اعلان

دستوري بالصورة دي الاعلان الدستوري ده بيقول لكل واحد فينا انت تنسيه كأنه - 00:01:50
انما انت وصلت لدرجة اني هطلع الاعلان الدستوري بدون لا تشاور مع القوى السياسية. ولا عرض على المجلس الاستشاري وعليك ان

انت بتسمع الكلام ولزلك احنا النهاردة المشكلة تبدأ امتى؟ افرض ان هم اعلنوا ان الدكتور محمد مرسي - 00:02:10
قسميا طلع الاعلام بانه رئيس الجمهورية. هذا الكلام ليس له اي معنى ان الناس تنفض وتترك الاعتصام. ليه لان العبودية مش في انك

تقول لي والله انا عملت لك مشكلة خوفتك ان انا هعلن واحد تاني رئيس للجمهورية. وبعدين انا - 00:02:30
امنتك دلوقتي روح بقى لا الفكرة في انه هل نحن فعلا ناس متمسكة بالا يداس على اعناقنا والا يسعى رقابنا وعلى رؤوسنا ولا لا؟

ولزلك انا لما كنت بكلم اخوانا اول امبارح هنا وبقول لهم ان الاعلام - 00:02:50
عامل تلات حاجات انا في رأيي انهم اخطر ما يكون. اول حاجة بيقول ان المجلس العسكري من حقه يطلع قانون يحدد فيه حالات

استعمال القوة ضد الناس. هو اللي يطلع من نفسه لرجال القوات المسلحة - 00:03:10
تحديد حالات استعمال القوة. ونمرة اتنين انه يطلع قانون يحدد حالات انتفاء المسئولية ما يبقاش في مسئولية على حد من رجال

القوات المسلحة يقتل حد يضرب حد لا مسئولية عليه اطلاقا. نمرة تلاتة - 00:03:30
طب مين اللي هيحدد بقى استعمال قوة وانتفاء المسئولية من القاضي؟ هل في محكمة؟ يقول لك وكمان المجلس الاعلى للقوات

المسلحة هو اللي يحدد حالات الاختصاص القضائي للقوات المسلحة. حلو قوي. يعني يقتلني ويطلع لنفسه عدم مسئولية -
00:03:50

والقاضي بتاع القوات المسلحة هو اللي يحكمنا بهذا يعني منه وفيه. عشان كده المسألة اكبر من مسألة مجرة اعلان رئيس الرئيس
الذي يعلن خلاص ما احنا عندنا القضاة اعلنوه ولا يمكن ان يحدث ان شاء الله تلاعب لن نسمح بوجود تلاعب في هذا. انما الاكتر من -
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00:04:10
كده ان احنا ما نسمحش بوجود تفتيت. المصيبة ايه بقى؟ تفتيت يعني ايه؟ يعني هي حزمة واحدة. حزمة واحدة. انه نمرة واحد دور

المجلس العسكري انتهى تماما لا يمكن يرجع مرة تانية. لا يمكن وده لازم - 00:04:30
لازم تزكوا في اعتباركم المعنى ده. ان حتى لو الغوا الاعلان الدستوري واعلنوا محمد مرسي رئيس وغيره انما يفضلوا موجودين

الحياة السياسية خلاص المجلس الاعلى مطلوب منه تسليم السلطة وجاء الاوان لا يمكن يبقى بعد ذلك - 00:04:50
اي صورة. يبقى ده اول في الحزمة العود التاني في نفس الحزمة هي الغاء الاعلان الدستوري والعقود التالت اعلان رئيس الجمهورية
والرابع مجلس ان هو يفضل متولي السلطة التشريعية. الحزمة دي من الاعواد الاربعة دي ما ينفعش تتقسم. لازم الاربعة دول. انا ليه

بقول لكم - 00:05:10
ايه الكلام ده؟ لان الليلة اللي احنا فيها دلوقتي دي هي اخطر ليلة. ليه بقى؟ اخطر شيء ان الانسان يحتفل يا جماعة عليك كده يبقى

كويس بيحاولوا دلوقتي يوصلوا الى اتفاق عن طريق - 00:05:40
الضغط على الدكتور محمد مرسي مسلا. احنا بكرة مستعدين نعلن النتيجة بس نتفق على كزا كزا وكزا ولزلك احنا لازم نبقى عارفين

ان الدكتور محمد مرسي وان البرلمان مش هو الطرف - 00:06:00
في الاتفاق. مش هو الطرف في الاتفاق مش هو اللي بيتفق. وانما في حاجة اسمها شعب مصر سلم على الحزمة دي على بعضها. احنا

الكلام ده لازم نقوله علشان نقويه في الاتفاق. لان في الغرفة اللي هي في الغرفة المغلقة ممكن - 00:06:20
الدرس علشان الوصول الى اتفاق اه مزري. احنا غير موافقين على الوصول ولا اتفاق جزئي. يتفقوا معهم معهم هناك ثبات على الرأي.

فلا نريد ان احنا نتصور ان في حد - 00:06:40
ان في حد بيتفاهم او بيتزايد او بيوصل لنتيجة النيابة عن الناس. احنا هو سلوا ان يعلم انه انتخب الان كرئيس للجمهورية خلاص

ولكن الوقفة وقفة الشعب انه مصمم على - 00:07:00
الا يبقى لهؤلاء بعد ذلك. انا بقول لحضراتكم الكلام ده لانه انا خايف ان بكرة احنا نعيش اجواء الاحتفال او نعيش اجواء الانفجار لا

يمكن المسألة قرار هذا الشعب على بعضها ان احنا نوصل اليه. في ايضا بعض المشكلات اللي ممكن تصادفنا وارجو انها تكون -
00:07:20

مشكلة كبيرة جدا علشان ما نقعش فيها. ايه هي المشكلة اللي احنا مش عائزين نقع اخينا واقف انا مش عارف اقول لكم ما حدش
يعني يغني علينا ويقول لنا لان على فكرة خلوا بالكم من حاجة انتم هنا - 00:07:50

مصممين على شيء وهم بيسوقوا للشعب المصري عن طريق التليفزيونات والاذاعات معاني اخرى. ما حدش يقول وازاي تقفوا ضد
قرار اللجنة الانتخابات الرئاسية؟ ازاي تعفوا ضد حكم المحكمة الدستورية؟ ازاي تعفي ضد القرارات الرسمية - 00:08:10

الكلام ده مش صحيح. احنا البلد كانت تعيش اجواء من الاستقرار التقريبي او النسوي. الذي فجر هذه الاضواء من الاستقرار النسبي
واصدار الاعلام الدستوري. ولذلك جريمة البورصة اللي بيغنوا عنها واللي طلع كملك - 00:08:30

بنزين النهاردة في الازاعة يتكلم عنها. دي جريمة حسين طنطاوي وسامي عنان والمجلس العسكري. لان هذه البورصة كانت تكسب
وكان المؤشر يوميا الذي جعل المؤشر يهبط ويحصل بنور الخراب هو حسين طنطاوي - 00:08:50

لو سمع من مباشرة لانهم لو كانوا تلمسوا طريقهم عن طريق ان هم يبحثوا وفي الاعلان الدستوري نوصل ازاي يا جماعة يتشاوروا
ويتفقوا ما كانش يحصل التوتر. انما هم تعمدوا ولزلك انا بقول بصراحة - 00:09:10

هم متهمين بانهم يخربون الاقتصاد القومي للمرة رقم عشرة. وهم متعمدين تاني مرة رقم عشرة ومتين التحرير هو الذي يدعو
للاستقرار مش العكس ما حدش يقول لكم حرام عليكم عائزين نشتغل - 00:09:30

حرام عليكم عايزين نستقر. ما هو كوم وقام فيه استقرار وكان فيه شغل كنا بنحاول نوصل الامور. لكن حسين طنطاوي في اللحظة
التي جرى فيها انه يمد ايده ويمضي الاعلان الدستوري. كان بينزل بغور تفجير تفجير - 00:09:50
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خراب الاقتصاد الى البلد لانه قاصد يعمل فوضى. ودلوقتي في اللحظة اللي احنا موجودين فيها دي. هم بيعملوا هذا الكلام عبر
محكمة دستورية انا بقول لك صراحة ما يخوفوكش ويقول لك تقديس القضاء الشامخ والقضاء المصري ما فيش الكلام ده -

00:10:10
القضاء المصري كنا بنقدره فعلا. كنا بنقول عنه شامخ فعلا. لكن عندما يصل انتم فاكرين من شهر مسلا لما طلع ان هم عايزين كانت

موضة عايزين كل واحد يطلعوه كزاب فقالوا ان الدكتور محمد سعد الكتاتني كزب لانه قال - 00:10:30
ان عضو المجلس العسكري هددني وقال لي لموا نفسكوا لان قرار حل مجلس الشعب موجود في درج المحكمة الدستورية. صح.

وجرب ساعتها عضو المجلس العسكري يكذب الدكتور محمد سعد الكتاتني. وحبوا يطلعوا ان الكتاتني كزاب كزاب زي فلان وفلان
وفلان - 00:10:50

فلان واهي النتيجة انه لما فعلا حصل نوع من الوقفة راحوا فعلا جايبين برج المحكمة الدستورية اللي كانوا بيها بها وراحوا مخلين
المحكمة الدستورية وزي البرق. زي البرق. في يوم وليلة. تنزر القضية - 00:11:10

وتصدر فيها حكم وتزود في الحكم كلام من عندها علشان يشمل حل المجلس والاكتر من كده. تمانية الصبح بدل ما الحضن يصبر
ويمشي في في اجواءه الطبيعية لان ممكن الحكم يصدر ياخد له اربع خمس تيام عبال ما ينبعت ويتنشر - 00:11:30

اذا به المحكمة الدستورية تبعته في خلال ساعتين ينشر ويصدر عدد مخصوص من الجريدة الرسمية. كل ده يقول ان ايه اللي احنا
عايشين فيها اجواء خديعة للناس واحنا مش موافقين على انه تحدث هزه الفزيعة. عشان كده - 00:11:50

لازم يكون المسألة الواضحة ان انا مش موافق على توزع الادوار. توزع الادوار ان ان اللجنة الانتخابات الرئاسية في حين القانون
للدستورية والدستورية تجتمع وتحكم يوم المجلس العسكري يرجع. لا والله متأسفين جدا - 00:12:10

عشان كده يا اخواني احنا وقفتنا في هذه الليلة من اجل الا يعود الاسر مرة اخرى. انا على الشعب المصري ويرجع الناس عبيدا مرة
اخرى. انا عايز اقول لكم كل الناس اللي موجودين دول - 00:12:30

بيقولوا عن نفسهم احنا بنحب مصر وبنحب البلد بس انا عايز اقول لكم ان حب البلد لابد ان يكون في سياق ظل النية لله رب
العالمين لوجه الله. لان احنا اذا رزقنا - 00:12:50

اعتدي علينا واستشهدنا سنذهب الى الله عز وجل بنيتنا الموجهة الى الله. عشان كده لازم نشعر اننا جميعا في هذه الليلة موجودين
في سبيل الله. في سبيل الله. في سبيل الله. ليه بنقول - 00:13:10

ايه ده؟ لان احنا ما نضمنش الان ما الذي سيحدث. انما صدقوني واسمعوها مني كلمة. واللي هيعيش منكم هيشوف الكلام ازا هزا
الاعتصام عدى يعني ازا انفض بدون انتهاء دور المجلس - 00:13:30

العسكري وازا انفض بدون نعود مستعبدين كشعب مرة اخرى للاحتلال القائم. الليلة دي بالزات يسقط يسقط يسقط يسقط حكم
العسكر يسقط يسقط حكم العسكر. ولذلك يا اخواني ولزلك انتم امناء - 00:13:50

ازناء عازينة امناء على ايه؟ امناء على اني لما نشوف بعض اللي عمره مننا هيتمد وما على ان لما نشوف بعض بعد تلاتين اربعين سنة
وكل واحد شعره شاب وضهره انحنى وكبر. يفتكر الليلة التي انفضت - 00:14:20

فيها جموع قبل ان تستمسك على الراية وتصمم على تحرر البلد. احنا مش في ثورة احنا في في تحرير بلد واللي اعلان الدستور اللي
صدر مش انقلاب ده احتلال دي حالة احتلال ولذلك احنا دلوقتي لازم - 00:14:40

قول احنا في حالة تحرير البلد من الاحتلال اللي بيضرب عليها مش مسألة انهم عملوا انقلاب عشان بعض الناس يمسكوا الحكم بدل
بعض التاني لا ده الكلام معناها ان الباء ستظل محتلة. ولذلك انتم نمرة واحد امناء على انه لما - 00:15:00

هتكبر وشعرك يشيب واشوفك وتشوفني في الشارع مش احنا الاتنين نحط عنينا في الارض مكسورين ونقول ما هو احنا اللي عملنا
كده في نفسنا نمرة اتنين احنا امناء على حاجة اخطر من كده. امناء على الاجيال الجاية يمكن من سنة ونص ولا من سنتين -

00:15:20
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كان اي شاب منكم وانتم عارفين كان حتى وهو ماشي في الشارع وهو محترم جدا معه ماية بيشتغل وراجل محترم الشارع لما يجي
بيفوت على كمين شرطة بيحاول يبقى مقدم جدا جدا وعلى ويعني يخلي باله ايوة يا باشا البطاقة اتفضل يا - 00:15:40

كزا لانه عارف انه لو اتلطم بالقلم على وشه ما لوش تمن. مع انه مش عامل حاجة غلط. الكلام ده ما كانش للجيل ده ده للجيل ده
واللي قبله واللي قبله واللي قبله. النهاردة احنا امناء على الطفل الصغير اللي بيكبر انه ممكن مرة تانية - 00:16:00

يحس بهذا الاحساس ويعيش نفس الاجواء. الكلام ده مرتبط بالليلة اللي احنا فيها دي. احنا مصممين الازاعة تليفزيون الحكومي
والتلفزيونات الخاصة كلها معمولة مخصوص عشان توزيع ادوار عايزين يبينوا ان الناس اللي - 00:16:20

ميدان التحرير موجودين بس علشان نتيجة انتخابات الرئاسة. لا. الناس اللي موجودين في ميدان التحرير المفترض ان هم مصممين
انه لا يمكن يستمر وجود شخص اسمه حسين طنطاوي ولا سامي عنان ولا المجلس العسكري بعد - 00:16:40

هذا التوقيت اللي احنا موجودين فيه ولابد ان تسلم السلطة بالكامل. عشان كده القرار ده انا عايزه يبقى عزيمة لاني خايف من ان
تفتكروا ان هم لو قدروا يقنعوا الدكتور محمد مرسي او يقنعوا البرلمان او يقنعوا حازم ابو اسماعيل او - 00:17:00

الاخوان او يقنعوا اي حد ان ميدان التحرير يستجيب. ميدان التحرير احنا لازم يسمعوا الصوت ده ان مهما اضغطتم في الغرف
المغلقة انتم زي ما انتم قلتم كده بان هو يشربوا ميتها اتفاقات الغرف المغلقة. احنا مصممين على - 00:17:20

الاعلان الدستوري وانتهاء سلطة العسكر وتسليم السلطة. ويوم ما يمشي الميدان يفرض الميدان دلوقتي فيه مليون واحد. والمليون
فين واحد دول روحوا وما فضلش غير عشرين تلاتين واحد. هنجتمع العشرين تلاتين واحد وهنقول لبعض كده. هنقول ان بعض ان

الناس - 00:17:40
قانونا وتركوا الميدان وتركوا من ليست له قوة ليقاوم واصبحنا وحدنا واننا نعذر الى الله ونبرأ الى الله من اي اتفاق يفوق يفض

الميدان قبل انتهاء اي دور سياسي للمجلس العسكري ويضبطه الاعلان الدستوري - 00:18:00
انا مش عايزكم تعاهدوني انا على كده. ولا عايزني اتعاهد بالوقاف انا عايز كل انسان ينزر في قلبه ويعاهد ربه عز وجل انه رجل.

وعايز اقول لكم حاجة مع انها مرة مع انها مرة ومع انها حدوتة. بس لازم - 00:18:20
اقولها لكم الميدان ده عبر الفترة التمن شهور اللي فاتوا انا بشهد ان هو عدة مرات ناس يعاهدون فصائل قوى سياسية تعاهد ثم ساعة

الجد ما بتلاقيهاش وحصل هذا الكلام حصل ان ظهورنا دي مليانة خناجر وجهت الى ظهورنا احنا نبقى في مواجهة من اجل تحرير
البلد - 00:18:40

وتجد انه الخنجر الذي يأتيك في ظهرك مش من خصمك ولا من عاداك ولا من المجلس العسكري وانما يأتي من الذين يجوا ساعة
الجد ويمشوا. وعايز اقول لكم حاجة في بعض الاسماء اللامعة اللي سمعتها النهاردة في الازاعة وفي التلفزيون وهم - 00:19:10

اتكلموا عنهم انهم بيحاولوا يعملوا ادوار وساطة هي دي الاسماء نفسها اللي كانت في بتجيب اسوأ الحلول اللي تبوز الحركة بتاعة
ميدان التحرير. وبوزته مرتين او تلاتة على اقل تقدير حتى الان. عشان كده انا بقول لكم في بعض - 00:19:30

الاسماء لازم على وجه الارض ولا في الحياة هذا شرف لي ان استشهد في ولم ارى ان الاعلان الدستوري يستمر انما انما انما انما اذا
بقي الله اكبر انما اذا بقي الاعلام - 00:19:50

بيتنا اسأل كيف انظر في عين امرأتي واولادي؟ اقول لهم رجعت البيت بناء على ايه؟ سماح يا كرومة يحيا كراما. يسقط الاعلان
الدستوري. يسقط الاعلان الدستوري. يسقط الاعلان الدستوري يعاهد الله. على ان نحيا كراما. على ان نحيا كراما. او نموت في سبيل

00:20:10 -
كورونا شيء اخر يا اخواني في منتهى الاهمية. انتم يا تسمعوا وسمعتوا قبل كده امبارح واول امبارح واول اول النهاردة هتسمعوا

ايضا الكثير آآ عن انه كلام يخوفوا به الناس - 00:20:40
فيقعد يقول للناس ايه مسلا ده هيبقى في حزر تجول لا ده في ناس محتشدين عند المنصة في طريق النصر ده هيحصل كزا دول

عاملين هذا الكلام يا اخواني. خوفوا الشعوة. لا قيمة له ابدا عند من باع نفسه لله رب - 00:21:10
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عالمين احنا خلاص نفوسنا مش بتاعتنا بقت بتاعة ربنا احنا بعناها خلاص مش بتاعتنا نصرة لشرع الله ولذلك يقول الله عز وجل
الذين قال لهم الناس ان الناس قد جمعوا لكم فاخشوهم. ما قالش فثبتوا قال فزادهم ايمانا - 00:21:30

لما بتسمع ان في كلام من وصدقوني وهم لما بيجدوا ان الحشود جادة جادة وحقيقية بيرتدعوا لانه عارفين انه لا يمكن. احنا دلوقتي
موجودين في ميدان التحرير. اسمعوا كده. ده مؤقتا. احنا موجودين - 00:21:50

تدين في ميدان التحرير مؤقتا لكن ازا ما تبين انهم سيحاولون ان يقاوموا الشرعية انهم يبقوا الاعلان الدستوري لازم كل ميدان في
ميادين القاهرة القاهرة ومصر هنتوزع فيها كلها مش هيمكنهم مش هيمكنهم ابدا ان هم يطلعوا قوات توصل لكل مصر كلها -

00:22:10
احنا مش هنسيب ميدان الجيزة ولا ميدان الدقي ولا ميدان الحسين ولا ميدان رمسيس ولا ميدان العباسية ولا ميدان تربة ولا اي

ميدان الشرعية النجم اكتر من كده. الحاجة الاكتر من كده انه لا يمكن يتصوروا انهم لو اصدروا امر - 00:22:40
بضرب الناس انا بقولها بوضوح لو صدرت اوامر للجيش بضرب الناس كلها ساعتين تلاتة وسيكون الجيش مع الشعب ضدهم بثورة

خمسة وعشرين يناير بحيرة خمسة وعشرين يناير. هم الآن وكلمة واحنا صدقناها وبعدين لما اكتشف انها كزب قالوا كلمة تانية
وبرضو صدقناها والاتنين غلط زي بعض - 00:23:00

اول كلمة قال المجلس العسكري او الجيش المصري حمى الثورة. واتضح ان ده مش صحيح ازاي لان حسام طنطاوي ذهب الى
المحكمة وشهد بانه ما فيش حد اصدر اصلا. اوامر لضرب السورة - 00:23:30

يبقى اذا ليست هناك حماية فعلشان يفضلوا ضاحكين علينا وناصبين علينا بدأوا يقولوا طب الجيش المصري على الاقل لم يعتدي
على كما حدث سوريا وليبيا وهذا السلام لا ده مش كده هم لم يكن باستطاعتهم - 00:23:50

ان يعتدوا على الناس يومئذ لانه زي ما بقول لكم لو اصدروا الامر للجيش بانه يواجه الناس الجيش سينضم الناس ولن ولن يبقى في
ايديهم. ولما هيكونوا اول ضحية هتطير نتيجة امر زي ده. علشان كده ان هي - 00:24:10

الجيش في سوريا الامر مختلف لان دي لان دي طائفية الجيش السوري من طائفة غير طائفة اغلبية الشعب السوري. الجيش المصري
اغلبيته الجيش السوري اغلبيته من من العلويين طائفة اسمها العلويين. طائفة العلويين اللي منها حافز الاسد وبشار الاسد -

00:24:30
اما الشعب السوري فمعظمه سني ولزلك الضرب بين الجيش وبين الشعب هناك ضرب بين طائفتين انما الحمد لله الشعب المصري

بفضل الله نسيآ واحد. يوم ما هيصدروا اي امر لضرب الجيش الشعبي المصري. صدقوه - 00:25:00
كوني ستنتهي ده هو ده اللي هتنتهي به سلطة حسين تلقائي نتفق على ونتعاهد على هذا. ايه هو الحد الادنى اللي احنا مش موافقين

على اقل منه؟ الاربع حاجات. هو الاربع حاجات. الحد - 00:25:20
اللي احنا مش ماشيين على الاقل انه يطلع زي ما في يوم من الايام طلع عمر سليمان واعلن ما اعلنه يوم حداشر فبراير انه يطلع

حسين طنطاوي او من ينوب عنه ويعلن انهم تركوا السلطة بالكامل للمؤسسات الدستورية - 00:25:40
وتركوها الى غير وجعة. هو ده الحد الادنى ولازم يبقوا عارفين انهم مطالبون بان يصدروا هذا البيان. احنا النهاردة اصبح عندنا رئيس

جمهورية اصبح عندنا برلمان. ويا ريتهم لما قرروا ان هم قالوا يا عيني مجلس الشعب زال كانوا يقدروا - 00:26:00
السلطة لمجلس الشورى او لمجلس مقيم من رئيس الجمهورية ورئيس مجلس الشورى ورئيس مجلس القضاء الاعلى. لكنه عربدة

زيادة عن اللزوم. ايها الاخوة هذه ليلة الحق المبين. ان شاء الله وهي ليلة الشرف باذن الله - 00:26:20
اسأل الله عز وجل ان تكونوا جميعا من الصادقين يا رب العالمين. كل واحد منكم مكلف سينقل هذا الكلام يعني هذا الفيران وانا اقوله

كل واحد منكم مكلف بان يبلغه للناس يعني الكلام ده اللي - 00:26:40
عا تليفون بيتصل بحد واللي بيقول للناس لازم يقول لهم انتم اليوم تنادينا انتم اليوم تدعون. لابد ان تأتي لانها تسليم البلد وانتزاعها

من الامريكان اليهود والقوى العالمية. فارجو ان يكون هذا واضح - 00:27:00
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وان شاء الله بس كل ما في الامر ان نعقد املنا بوجه الله توجهوا نفسكم لاي شيء الا وجه الله عز وجل. ان شاء الله. والله والله لولا
وجه الله ما كنت ما كنت الان بينكم ابدا - 00:27:20

يا رب العالمين في هذا لا تعلقوا شيئا الا بوجه الله عز وجل لان الامل في الله كبير. ونسأل الله اللهم اغثنا وانصرنا برحمتك. اللهم
انصرنا ولا تنصر علينا. لنا ولا تكن علينا - 00:27:40

امين. اللهم كن لنا ولا تكن علينا. اللهم كن لنا ولا تكن علينا. اللهم لا تعاملنا بذنوبنا سنة عاملة بفضلك وكرمك يا اكرم الاكرمين. اللهم
اجعل هذه الليلة ليلة نصر مبين. اللهم - 00:28:00

وثبت اقدامنا. اللهم انصرنا ولا تنصر علينا. واثرنا ولا تؤثر علينا. اللهم يا رب العالمين اجعل في قلوبنا الايمان ملء قلوبنا. واجعل توكلنا
عليك لا على غيرك يا رب العالمين. اللهم لا تجعلنا - 00:28:20

نغتر بعددنا. اللهم لا تجعلنا نغتر بقوتنا. اللهم لا تجعلنا نغتر باجتماعنا يجعل كل زادنا اننا نرجو الامل والرجاء في وجهك يا اكرم. يا
اخواني وجهه الى كل من تعرفون النداء رجالا ونساء في القاهرة وفي خارج القاهرة ان يأتوا الينا بكل ما يستطيعون - 00:28:40

ان شاء الله. هذه الليلة الليلة القادمة هي ليالي الحق المبين. ان شاء الله. تثبته واسأل الله لي ولكم الرشاد والسداد يا رب العالمين لازم
تعرفوا ميدان التحرير ده دلوقتي مؤقتا انما ان شاء الله كما فعلنا في ايام خمسة وعشرين - 00:29:10

ما لم يستجب لصوت الحق سنكون في كل الميادين بلا استثناء - 00:29:30
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